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Hovedutvalg for samferdsel 2023-2027 har behandlet saken i møte 19.03.2025 
sak 15/25 
 
Hovedutvalg for samferdsel sitt vedtak  

 
1. Hovedutvalg for samferdsel vedtar at halvparten av tilgjengelige Nkom-midler i 

2025 settes av til prosjekter uten krav om kommunal egenandel, forutsatt at 
kostnad pr. husstand ikke overstiger 120.000 kr i støttebeløp.  Kravet til 
kommunal egenandel for den andre halvparten av midlene reduseres fra 23,08% 
til 10%. 

 
2. Hovedutvalg for samferdsel ber fylkesdirektøren gjennomføre en evaluering av 

denne finansieringsmodellen forut for senere tildelinger. Evalueringen må da 
basere seg på erfaringene fra 2025-tildelingen og den forestående 
implementeringen av gigabitmodellen. 
 

3. Hovedutvalg for samferdsel ber fylkesdirektøren om å ferdigstille arbeidet med 
digitalt veikart og legge dette fram for hovedutvalget i mai 2025. 

 
 
 
Behandling 
 

Tilleggsforslag fremmet av Guri Heggem (SP) på vegne av H, MDG, Pp, 
SP, V og FrP: 
 
Tilleggsforslag nytt punkt 3 
Hovedutvalg for samferdsel ber fylkesdirektøren om å ferdigstille arbeidet med 
digitalt veikart og legge dette fram for hovedutvalget i mai 2025. 

 
 
Votering 
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Fylkesdirektørens innstilling Enstemmig vedtatt 
Tilleggsforslag fra Guri Heggem 
(SP) 

Enstemmig vedtatt 

 
 

Fylkesdirektørens innstilling: 
 

1. Hovedutvalg for samferdsel vedtar at halvparten av tilgjengelige Nkom-midler i 
2025 settes av til prosjekter uten krav om kommunal egenandel, forutsatt at 
kostnad pr. husstand ikke overstiger 120.000 kr i støttebeløp.  Kravet til 
kommunal egenandel for den andre halvparten av midlene reduseres fra 23,08% 
til 10%. 

 
2. Hovedutvalg for samferdsel ber fylkesdirektøren gjennomføre en evaluering av 

denne finansieringsmodellen forut for senere tildelinger. Evalueringen må da 
basere seg på erfaringene fra 2025-tildelingen og den forestående 
implementeringen av gigabitmodellen. 

 
 

 
 
 
 
 
  


